
Tijdens de laatst gehouden (digitale) platformbijeenkomst Avri, op 26 augustus jl, is aan de orde 
geweest de informatienotitie en voorstel inzake gedragssturing op afval. Tijdens die bespreking is 
gebleken dat de investering hiervoor ronde de Eur. 1,6 miljoen ligt; voornamelijk bedoeld om de 
afvalcontainers te voorzien van een chip. 
Tijdens dezelfde bijeenkomst bleek eveneens dat het weerstandsvermogen van de Avri te laag is, en 
zelfs onder de factor 1 is gezakt. Dit brengt de nodige risico’s met zich mee t.a.v. de financiële 
weerbaarheid van de Avri. 
  
De fractie SGP heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen aan het college: 
  

-          Is de wethouder het met de fractie van de SGP eens dat het op peil brengen van het 

weerstandsvermogen van de Avri absolute prioriteit moet hebben? 

-          Kan de wethouder de aangeven hoe de investering van Eur 1,6 miljoen voor gedragssturing 

zich hiermee verhoudt? Dit zeker vanuit het oogpunt dat in de regio Rivierenland het scheiden 

van afval al op een behoorlijk hoog niveau ligt. 

-          Kan de wethouder aangeven hoe de privacy van de gebruikers wordt gewaarborgd wanneer 

de containers eenmaal zijn voorzien van een chip en er ook controles zullen worden 

uitgevoerd ten behoeve van deze gedragssturing? 

-       hebben wij als SGP naar aanleiding van de bestuursrapportage het goed begrepen dat het 

project omgekeerd inzamelen nog niet is afgerond, en dat daardoor ook hieruit nog 

onvoorziene kosten komen voor zowel de AVRI maar daarbij ook nog voor de gemeente zelf 

door verantwoordelijkheden die eerst ondergebracht waren bij de AVRI  nu weer te 

verschuiven naar de aparte gemeentes? 


